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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Valóban elhasználódtak és hiányosak a sugárvédelmi 
eszközök a Péterfy Kórházban?" 

Sajtóinformációk szerint a Péterfy Kórház Manninger Jenő Baleseti Központjában elhasználódtak a
röntgensugárzás ellen használt ólomkötények több helyen berepedezettek, koszlottak, a tárolásuk
sem  megfelelő.  Nincsen  elérhető  pajzsmirigyvédő,  sugárvédelmi  szemüveg  vagy  kesztyű  sem.
Mindez  azután  derült  ki,  hogy  a  Központ  dolgozói  részt  vettek  a  kötelező  sugárvédelmi
továbbképzésen, majd ezt követően átnézték a Központ eszközparkját. Ekkor derült ki az is, hogy
nincsen  hatályos  Munkahelyi  Sugárvédelmi  Szabályzat  sem  az  intézményben.  A dolgozók  és
betegek biztonsága érdekében kérem, hogy pontosan, a minisztérium korábbi válaszaiban használt
cinikus és valóságnak nem megfelelő mondatokat mellőzve adjon választ a következő kérdésekre:

A Minisztérium indított-e vizsgálatot az ügyben?

Ki  a  felelős  azért,  hogy  ezek  az  eszközök  rendelkezésre  álljanak  és  megfelelő  minőségűek
legyenek?

Érkezett-e jelzés a Minisztérium felé, hogy az elhasználódott eszközöket cserélni kellene?

Amennyiben érkezett  ilyen  kérés,  miért  nem került  kiírásra  közbeszerzési  eljárás  és  miért  nem
biztosított a kormány megfelelő anyagi támogatást a cserére?

Hogyan működhet a Baleseti Központ érvényes Munkahelyi Sugárvédelmi Szabályzat nélkül?

Miért a dolgozók véletlenszerű ellenőrzése Kellett ahhoz, hogy kiderüljön elhasználódtak ezek az
eszközök? Kit terhel a felelősség ezért és a Minisztérium mit tesz azért, hogy a jövőben ez többé ne
fordulhasson elő?


